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Zarząd Dróg Miejskich 

w Gliwicach 

 

 

 

Zwracam się z prośbą o informację, czy jest planowane oświetlenie ulicy Rybnickiej pomiędzy 

skrzyżowaniem z obwodnicą miasta a skrzyżowaniem z ul. Toruńską, na wysokości przyległych 

ogródków działkowych. 

Odcinek ten jest całkowicie pozbawiony oświetlenia, co stwarza zagrożenie dla odbywającego 

się tam ruchu pieszych, znajduje się tam również przystanek autobusowy oraz przejście dla 

pieszych. Jest to istotne zarówno w sezonie wiosenno-letnim, gdy wzrasta natężenie ruchu 

pieszych, korzystających z ogródków działkowych, jak i w sezonie jesienno-zimowym, gdy złe 

warunki atmosferyczne bardzo pogarszają widoczność. 

Poza tym wizerunkowo jest to również niekorzystne dla miasta – przyjeżdżający, wjeżdżający do 

Gliwic ulicą Rybnicką mijają rzęsiście oświetlone skrzyżowania z autostradą A4 oraz obwodnicą, 

po chwili wjeżdżają w ciemny, nieoświetlony odcinek ulicy. 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Zbigniew Wygoda 

 


